

**Date: 31 March 2026**

**Subject: Clarification Disclosure Regarding Items No. (4) and (5)**

With reference to the invitation to attend the Extraordinary General Meeting and the Annual Ordinary General Meeting, we would like to provide clarification to our valued shareholders that the above-mentioned agenda items will be as follows:

**First: Item No. (4) – Regarding the proposed cash dividend distribution of 100 Baizas per share from the realized profits:**

In line with the Company's commitment to balance the interests of shareholders and maintain financial sustainability, and in light of the current geopolitical conditions related to the ongoing conflict in the region and its impact on supply chains and cash flows, the Board of Directors proposes that the approved cash dividends be distributed in two installments as follows:

- Distribution of 50 Baizas per share of the cash dividends immediately after the General Meeting.
- Distribution of the remaining 50 Baizas per share during September of the current year.

**Second: Item No. (5) – Regarding the distribution of bonus shares:**

To consider and approve the proposed distribution of bonus shares to shareholders as of the date of the General Meeting at a rate of 10% of the share capital, equivalent to 0.1 share for each existing share. Accordingly, the Company's share capital will increase from 3,300,000 shares to 3,630,000 shares, instead of the previously stated 3,600,000 shares.

This disclosure is issued for clarification purposes to our valued shareholders.

Yours sincerely,

**Rashid bin Saif Al Badi**  
**Finance & Information Technology Manager**

**التاريخ: 31 مارس 2026**

**الموضوع: إفصاح توضيحي بشأن البندين رقم (4) و(5)**

إشارة إلى دعوة اجتماع الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية، نود الإفصاح والتوضيح للمساهمين الكرام بأن البنود المشار إليها أعلاه ستكون على النحو التالي:

**أولاً: البند رقم (4) – الخاص بدراسة مقترح توزيع الأرباح النقدية بمقدار (100) بيسة للسهم الواحد من الأرباح المحققة:**  
انطلاقاً من حرص الشركة على تحقيق التوازن بين مصالح المساهمين والمحافظة على استدامة المركز المالي، ونظراً للظروف الجيوسياسية الراهنة المرتبطة بالحرب في المنطقة وما يترتب عليها من تأثيرات على سلاسل الإمداد والتدفقات النقدية، فإن مجلس الإدارة يقترح توزيع الأرباح النقدية المعتمدة من قبل الجمعية على مرحلتين، وذلك على النحو التالي:

- توزيع (50) بيسة للسهم الواحد من الأرباح النقدية المستحقة فور انعقاد الجمعية.
- توزيع (50) بيسة للسهم الواحد المتبقية خلال شهر سبتمبر من العام الجاري.

**ثانياً: البند رقم (5) – الخاص بتوزيع الأسهم المجانية:**  
دراسة والموافقة على مقترح توزيع أسهم مجانية على المساهمين بتاريخ الجمعية بنسبة (10%) من رأس المال، بمعدل (0.1) سهم لكل سهم، على أن يترتب على ذلك زيادة عدد أسهم رأس مال الشركة من (3,300,000) سهم إلى (3,630,000) سهم، وذلك بدلاً من العدد المذكور سابقاً (3,600,000) سهم.

وقد تم إصدار هذا الإفصاح بهدف التوضيح للمساهمين الكرام.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

  
شركة الكروم العمانية  
Oman Chromite Company  
C.R. : 3133214



راشد بن سيف البادي

مدير الشؤون الماليه وتكنولوجيا المعلومات